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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

 

 

 

 
KLASA:024-05/24-01/28 
URBROJ: 2170-1-03-04-24-2 
Rijeka, 25. 01. 2024.  

 

ZAPISNIK 
SA 7. SJEDNICE VMO TURNIĆ 

7. sjednica VMO Turnić održana je 25. siječnja  2024. godine (četvrtak) u 17:00 sati u prostorijama 
Mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b. 

Sjednici su bili nazočni: 

 Nikola Jurić, predsjednik VMO  
 Nada Jelinić-Starčević, članica VMO 
 Niko Laća, član VMO 
 Višnja Mohorovičić, tajnica MO 

Sjednici nisu bili nazočni:  

 Damir Aldžić, zamjenik predsjednika VMO 
 Nada Vidnić-članica VMO 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Turnić, Nikola Jurić i predložio sljedeći 

 

DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje Plana rada i Financijskog plana MO Turnić za 2024. godinu 
2. Usvajanje Izvješća sa programske aktivnosti dočeka Svetog Nikole za najmlađe 

koja je održana 06.prosinca 2023. godine  
3. Usvajanje godišnjeg izvješća o radu Vijeća MO Turnić za 2023. godinu 
4. Dopisi građana 
5. Razno 

 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

Usvajanje zapisnika s 6. sjednice VMO Turnić: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR TURNIĆ 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
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AD 1 Usvajanje Plana rada i Financijskog plana MO Turnić za 2024. godinu 
 
Predsjednik Vijeća Nikola Jurić obrazložio je plan rada i financijski plan MO Turnić za 2024. godinu 
te predložio usvajanje istog. Vijeće je nakon kraće rasprave donijelo slijedeći:  
 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno usvojilo Plan rada i Financijski plan Vijeća MO Turnić ZA 
2024. godinu 

 
 

AD 2  Usvajanje Izvješća sa programske aktivnosti dočeka Svetog Nikole za najmlađe koja je 
održana 06.prosinca 2023. godine 
 
Predsjednik Vijeća obrazložio je i prezentirao izvješće sa programske aktivnosti Doček Svetog Nikole 
koja je održana u suradnji sa susjednim Mjesnim odborom  Sveti Nikola. Nakon kraće rasprave 
Vijeće je jednoglasno donijelo slijedeći: 
 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno usvojilo izvješće sa programske aktivnosti Doček Svetog 
Nikole 
 
 
AD 3  Usvajanje godišnjeg izvješća o radu Vijeća MO Turnić za 2023. godinu 
 
Predsjednik Vijeća je upoznao članove sa aktivnosti koje je provelo Vijeće MO Turnić u 2023. godini. 
Kao najvažnije inicijative naglasio je zalaganje Vijeća na povećanju naknade za rad za sve članove 
Vijeća . 
Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijet slijedeći: 
 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno usvojilo godišnje izvješće o radu Vijeća Mo Turnić za 2023. 
godinu 
 
 
AD 4  Dopisi građana 
 
Predsjednik Vijeća dao je na razmatranje pristigle dopise građana te predložio radnje kako slijedi: 

 e-mail građanke – sanacija uzdignutog betona  na nogostupu oko stabla u ulici A.K. Rika od 
kućnih brojeva 8 do 8C 
- Zatraženo je od Rijeka-plusa i Upravnog odjela za komunalni sustav i promet da poduzmu 

aktivnosti na sanaciji nogostupa putem redovnog održavanja nerazvrstanih cesta, a ne 
čekati da to plati Mjesni odbor iz sredstava predviđenih za realizacije prioriteta. 

 e-mail: građana koji je anonimno prijavio problem parkiranja i suženja kolnika ulice A.K. Rika 
od spoja sa ulicom Giuseppe Carabina, a ujedno predlaže uspostava jednosmjernog prometa 
prema ulici Ivekovićevoj za što je potrebno probijati novu trasu spojne ceste  
- Predlaže se uputiti upit (e-mailom) na Upravni odjel za urbanizam, prostorno uređenje i 

graditeljstvo postoje li uvjeti za izgradnju ceste obzirom na važeću prostorno-plansku 
dokumentaciju, i o svemu izvijestiti MO Sveti Nikola obzirom da se lokalitet nalazi van 
granica MO Turnić  

 e-mail KD Čistoća u pogledu paleži posuda za komunalni otpad u Ulici A. Barca 9 dostavljena 
je informacija kako je 3 puta u toku godine zapaljen kontejner ali MO Turnić  nema saznanja 
te se  
- Predlaže se ne više tražiti obrazloženja od KD Čistoća putem e-maila  

 
- e-mail stranke kojom se traži rješavanje problema začepljenog sustava oborinske odvodnje 

sjeverno od stambene zgrade na adresi Antuna Barca od 7-9 te pojave glodavaca i upornog, 
više puta prijavljivanog problema nepropisnog odlaganja glomaznog otpada oko posuda za 
komunalni otpad na istoj adresi 
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- Predlaže se uputiti požurnice Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet, KD 
Čistoća i Dezinsekciji d.o.o. 

 tel. prijava stanara Bračke 8 i Zvonimirove 1 o nedovršenim radovima nakon izgradnje 
prometnice D 403 sa pripadajućom opremom u dijelu oko zone zahvata te potreba za 
sanacijom i ograđivanjem opasnih mjesta 
- Predlaže se i dalje pratiti stanje i ponovno slati požurnice odgovornim osobama u 

Hrvatske Ceste d.o.o. dok traje garantni rok nakon puštanja u promet prometnice D 403 
 e-mail prijava stanara Bračke ulice o postojanju ilegalne automehaničarske radionice u ulici 

te u vezi s spomenutom djelatnošću nepropisno zauzimanje parkirališnih površina 
- predlaže se zaprimljene odgovore Odsjeka za prometno i komunalno redarstvo uputiti 

stranci kako bi mogla postupati shodno uputama 
 e-mail stranke u vezi nesaniranog prekopa i nedovršenog posla oko povrata u prvobitno 

stanje nakon uklanjanja kioska PIKO dućana na križanju ulica Giuseppe Carabino i Antuna 
Kosića Rika 
- predlaže se uputiti nadležnim službama e-mailove kojima se traži postupanje shodno 

nadležnostima 
 e-mail stranke kojim se upozorava na kronični nedostatak parkirnih površina u okolišu 

višestambenih zgrada u Zvonimirovoj ulici od kućnih brojeva 47-56 i traži postavu tabele s 
natpisom samo za stanare te i te ulice, te omogućavanja prolaza iz zone oko zgrada na 
Zvonimirovu ulicu radi zagušenja spoja na izlazu vozila prema ulici Vinka Benca 
- predlaže se stranci uputiti odgovor da Vijeće nije suglasno s prijedlozima da se 

ograničava parkiranje jer iz ranijih iskustava postava tabele se ne odobrava od nadležnog 
Upravnog odjela za komunalni sustav i promet s obrazloženjem da su sva parkirališta 
osim pod naplatom javna i na njima mogu svi parkirati bez ograničenja.  Vijeće nije 
suglasno da se ukloni ograda (obrnuti U) koja je postavljena da onemogući prolaz vozila 
na Zvonimirovu ulicu radi velike opasnosti pri uključivanju u promet na državnu cestu i 
radi nemogućnosti dobivanja odobrenja od Upravnog odjela za komunalni sustav i promet 
sve shodno pozitivnoj prometnoj zakonodavnoj regulativi.  

 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno prihvatilo sve prijedloge i prenesene informacije primilo 

na znanje 
 
 
AD 5 Razno  
 
Pod točkom razno nije bilo rasprave 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sat .   

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

 

 

 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
 

Višnja Mohorovičić 

Predsjednik VMO Turnić: 
 

Nikola Jurić 
 

 


